
Forslag fra Ove Suhr:  

«Vi vil gjerne at det tas opp på Årsmøtet at det skal engasjeres noen eksterne krefter til å 

følge opp kommunen rundt arealplanlegging og hyttebygging i Javnlia. Vi tror det kunne være 

nyttig at noen gikk kommunen i sømmene rundt lover og direktiver fra Staten rundt 

naturinngrep og sårbare områder. Det er tydelig at kommunen og politikerne  tar snarveier og 

ikke hensyn til natur og miljø i sine planer.  Sist tydeliggjort i saken der Statsforvalteren i 

Innlandet kommer med skarp kritikk til Øystre Slidre kommune og opphever kommunens 

vedtak om regulering av fritidsbolig-prosjektet Aasgarden på Beitostølen». 


